
Zápis z Valné hromady Asociace ČSP konané dne 28.11.2011 - Ranč Happy Hour Krakovany 
Vloženo: 06. 12. 2011 (1 přečtení) 

Prezentace: Jiří Skřivan, Václav Drbal, Vladimír Hruška, Olga Havrlantová, Jan Kopiš, Jan 
Stroner, Pavel Hudeček, Karla Hudečková, Martin Pecka, Milan Málek, Ing. Vladimír 
Bednář, Ing. Pavlína Bůžková, Jiří Čermák, Stanislav Polák 
 
Hosté: Pavla Kudláčková, JUDr. Renata Tomanová, Jan Kočí - zástupce České pojišťovny 
a.s. 

1. Prezident asociace Jiří Skřivan zahájil jednání valné hromady a informoval o 
pozvaných hostech.  

2. Změna programu – jako druhý bod zpráva o hospodaření a informace revizní komise:  
o Prezident AČSP seznámil nové členy s obecnými principy vedení účetní 

evidence a informoval o výsledcích hospodaření 2010 dle účetních výkazů.  
o Ing. Jan Stroner přednesl zprávu Dozorčího výboru. Kontrola byla zaměřena 

na kontrolu účetních dokladů a finančních toků, a celkového vedení účetnictví. 
Zdůraznil informaci o závazcích neuhrazených díky pohledávkám společnosti 
Vera TM s.r.o.. Mimo tuto pohledávku AČSP eviduje další dvě pohledávky. 
Dozorčí výbor ukládá valné hromadě AČSP dořešit závazek vůči Pavlu 
Kopečnému a formálně ošetřit umořování pohledávek členů, zároveň dořešit 
zbytkový závazek vůči JS Císařský ostrov, a vyžádat vysvětlení k závazku JS 
Equitana. Dozorčí rada doporučuje schválení účetní závěrky 2010.  

o Prezident AČSP potvrdil realizovanou úhradu závazků vůči panu Kopečnému 
a vůči Jezdecké společnosti Císařský ostrov. Závazek JS Equitana bude po 
dohodě řešen finanční cestou.  

o Valná hromada schválila usnesení, že termínu do příští valné hromady budou 
pozastaveny úhrady stávajících pohledávek jednotlivým členům AČSP a v této 
souvislosti s tím vyslovuje valná hromada souhlas se vzájemným zápočtem 
těchto zbytkových pohledávek vůči řádným členským příspěvkům za rok 2011.  

o Účetní závěrka roku 2010 byla schválena hlasováním všech přítomných členů.  
3. Zhodnocení sezony 2011 – Prezident asociace poděkoval všem pořadatelům v první 

sezoně s novým generálním partnerem. Následně p.Pavla Kudláčková informovala o 
činnosti společnosti Via Solaris, a svůj příspěvek věnovala zkušenostem a poznatkům 
z proběhlé sezony. Prezident AČSP informoval o řešení otevřených bodů letošní 
sezony.  

4. Prezident AČSP informoval o aktuálním vývoji spolupráce se společností Dance and 
Jump a o návrhu spolupráce pro příští sezonu.  

5. Termíny závodů – změna termínu VC Plzně – 7.-9.9.2012, pořadatelství finále je 
přiděleno do Hořovic.  

6. Žádost o nové členství v Asociaci – Hořovice, Zduchovice – Hořovice 9 hlasů pro, 
Zduchovice 1 hlas pro, 6 proti a 2 se zdrželi. Pořadatel Jemčina pro sezonu 2012 kolo 
ČSP pořádat nebude.  

7. Manažer skokové komise p.Václav Drbal informoval o změnách ve sportovně 
technických podmínkách pro skokové závody pro sezonu 2012, které jsou připraveny 
ke schválení na ČJF.  

8. Prezident AČSP přivítal hosty valné hromady JUDr. Renatu Tomanovou majitelku 
obchodního domu Dance and Jump a pana Jana Kočího, zástupce generálního partnera 
ČSP České pojišťovny. Společnost Dance and Jump projevila zájem být i nadále 
partnerem SPČP, a také chce pro další sezonu více podpořit děti a juniory, tedy 



věkovou skupinu do 14-ti do 18-ti let. Nový systém hodnocení a ocenění bude pro děti 
a juniory motivační, budou mít své vlastní soutěže a hodnocení, soutěžit budou s 
výkonnostně sobě rovnými, nikoliv s dospělými profesionálními jezdci. 
 
JUDr. Tomanová a prezident AČSP Jiří Skřivan se shodli, že nejefektivnějším 
modelem by bylo oddělit páteční soutěže stupně L, sobotní soutěže stupně L, S, kdy 
by nejméně jedna ze soutěží byla dle článku 238.2., tedy na rozeskakování. Novinkou 
by také bylo zařazení soutěže pro děti a juniory – jedné ze soutěží stupně L – na styl. 
Všechny tyto soutěže by byly hodnoceny zvlášť, a to věcnými cenami, a také finanční 
částkou, kterou zabezpečí partner Junior cupu obchodní dům Dance and Jump. JUDr. 
Tomanová obdržela výpověď ze stávající smlouvy s AČSP, a také poděkování od 
členů za přínosnou spolupráci za uplynulé období. Přislíbila také uzavření obchodní 
smlouvy pro rok 2012 se zastupující agenturou Via Solaris, která zajišťuje pro AČSP 
marketing.  

Tento zápis byl schválen hlasováním všemi hlasy všech přítomných členů. 

 
Zapsala Ing. Pavlína Bůžková 

 

 


